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Aan het college van burgemeester en wethouders 

Coolsingel 40 

3011 AD Rotterdam 

 

Rotterdam, 13 november 2024 

 

SCHRIFTELIJKE VRAGEN | CINERAMA MOET BLIJVEN 

 

Geacht college, 

 

Onze stad heeft een rijke historie van bioscopen, maar helaas zijn vrijwel alle oude 

bioscopen verdwenen. Gelukkig hebben we Cinerama plek voor film, cultuur en ontmoeting 

met een unieke architectuur, sfeer en een rijke historie. In maart 2021 stelde de 

gemeenteraad het bestemmingsplan Cool vast. Toen was er veel commotie in de stad over 

het mogelijk verdwijnen van Cinerama voor woningbouw: er zijn 5.500 handtekeningen 

opgehaald voor behoud van de bioscoop en de gemeenteraad sprak daar breed steun voor 

uit. In reactie op vragen van GroenLinks en vele andere partijen sprak de wethouder toen uit 

dat het gebouw als monument ‘de hoogste bescherming kent die we hebben.’ 

 

Helaas staat de bekende bioscoop opnieuw onder druk. Ons is namelijk ter ore gekomen 

dat de huidige eigenaar van het gebouw (VolkerWessels) van plan is om het huurcontract 

van de goed draaiende bioscoop Cinerama te beëindigen, tenzij de bioscoop het pand 

koopt voor een marktconforme prijs. Omdat Cinerama dit niet kan betalen dreigt het doek 

op 1 januari 2026 definitief te vallen. Weer dreigt deze culturele instelling te sneuvelen 

omdat een grondeigenaar meer kansen ziet voor ontwikkeling van een plot zònder 

bioscoop in een beeldbepalend gebouw. GroenLinks vindt dat het college de 

verantwoordelijkheid heeft om zich in te zetten voor behoud van Cinerama in het bestaande 

gebouw. Het zou eeuwig zonde zijn als deze bij veel Rotterdammers geliefde bioscoop de 

dupe wordt van grondspeculatie voor nieuwbouw. Daarom stellen wij het college de 

volgende vragen. 

 

1. Zijn de wethouders bouwen & wonen en cultuur ervan op de hoogte dat de huidige 

eigenaar van het pand van de Cinerama erop aan stuurt dat de bioscoop verdwijnt? 

2. Zijn de wethouders bereid om in gesprek te gaan met de eigenaar van het pand, de 

huurder en andere betrokkenen en te sturen op behoud van de bioscoop Cinerama 

voor Rotterdam? Zo nee, waarom niet? 

3. Is het college het met GroenLinks eens dat de monumentale status van het gebouw 

samenhangt met de functie van bioscoop, en dat het dus voor het beschermen van 

het monument belangrijk is om deze functie in dit gebouw te behouden? 
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4. Welke kansen ziet het college voor mogelijke ontwikkeling van deze plot met 

behoud van de Cinerama en is de wethouder bereid hier meer regie in nemen? Zo ja 

op welke manier en zo nee waarom niet? 

 

Met vriendelijke groet, 

 
Astrid Kockelkoren 

GroenLinks 

 




